
 
 
 
 
  
   
 
Sak 6 Havets pelagiske matfat 
Styret inviterer årsmøtet til å fatte slikt vedtak: 
 
Årsmøtet i Pelagisk Forening tar presentasjonen til matblogger og kokebokforfatter Margit Dale til 
orientering. 
 
Villfisk er en suveren klimavinner når det gjelder mat. Behovet for mat øker, og mat fra havet er 
derfor også viktig for matsikkerheten. Norske fiskere lander 8 milliarder måltider årlig. Norsk 
villfisknæring er en framtidsnæring og en leverandør av sunn og bærekraftig mat. For eksempel kan 
du spise 40 ganger mer sild enn storfekjøtt for samme mengde utslipp. (Oppdatert klimaregnskap 
for norsk sjømat, Sintef) 
 
Årsmøtet mener vi må bli flinkere til å promotere dette for det er en stadig kamp om arealet der fis-

keriene finner sted. Vi må ikke ende opp med å ofre klimavennlig mat i jakten på å skape nye in-

dustrieventyr. Fiskerinæringen er en del av det grønne skiftet og kommer i skyggen av denne jakten. 

Fiskeflåten sitt aller viktigste bidrag for klima, nå og framover, er å maksimere et bærekraftig uttak 

fra fiskebestandene. Alternativet til å høste klimavennlig mat fra havet, vil kreve betydelige arealer 

med matjord. 

 


